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Abstract (en)
The system (1) has a set of contact surfaces (3) formed by a set of module elements (10), where the module elements are stored at a set of support
elements. The support elements are arranged at mounting parts (20) that clampingly engage a rail foot. The mounting parts have two claw fasteners
that are connected with each other by a tension spring. The support elements are arranged at an arm that laterally extends from the mounting parts,
where the support elements are height adjustable.

Abstract (de)
Bei einem System (1) zum Erstellen eines Flucht-, Rettungs- oder Dienstwegs (2) in Gleisanlagen mit einer zwischen den Schienen und/oder
seitlich hiervon gebildeten Lauffläche (3) wird die Lauffläche (3) durch eine Vielzahl von Modul-Elementen (10) gebildet, welche auf mehreren
Auflageelementen (45) gelagert sind, wobei die Auflageelemente (45) an Montageteilen angeordnet (20) sind, welche den Schienenfuß klemmend
umgreifen.
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